

Журнал «Наркоконтроль» за 10 лет

ФЕДОРОВ АЛЕКСАНДР ВЯЧЕСЛАВОВИЧ,
главный редактор журнала «Наркоконтроль»,
кандидат юридических наук, профессор,
Заслуженный юрист Российской Федерации (г. Москва)
1956af@mail.ru

Статья посвящена десятилетию журнала «Наркоконтроль». В ней приводятся и анализируются основные характеристики журнала за 10 лет (1995–2015 гг.), обобщенные данные о статьях, опубликованных в вышедших за эти годы сорока номерах журнала, об авторах журнала и членах его редколлегии. Представлен обзор отражения в базе данных РИНЦ научных исследований, опубликованных в журнале.

Ключевые слова: журнал «Наркоконтроль», авторы журнала «Наркоконтроль», Э.А. Бабаян, Т.Б. Дмитриева, В.И. Рохлин, Хамид Годсе.

Narkokontrol' — Drug Control Magazine over 10 Years

FEDOROV ALEXANDER V.,
Editor-in-Chief of Narkokontrol' — Drug Control Magazine
Candidate of Legal Sciences, Professor
Honored Lawyer of the Russian Federation (Moscow)
1956af@mail.ru

The article is devoted to the 10th anniversary of Narkokontrol' — Drug Control Magazine. It provides and analyzes key features of the Journal over 10 years (1995–2015), generalized data on articles published in forty issues of the Journal released within these years, on authors of the Journal and members of its editorial board. It reviews the way scientific researches published in the Journal are recorded in the Russian Science Citation Index's database.

Key words: Narkokontrol' — Drug Control Magazine, authors of Narkokontrol' — Drug Control Magazine, E.A. Babayan, T.B. Dmitrieva, V.I. Rokhlin, Hamid Ghodse